
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne -  09.06.2021 
 
Trude Brosvik (Krf) sette på vegner av A, H, Sp, Krf, FFO og SAFO fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
RMNF vil peike på at utfordringane til grupper med nedsett funksjonsevne kanskje ikkje 
kjem godt nok fram i FHI si undersøking, og dermed ikkje i saka eller foreslåtte tiltak. 
 
FFO har på grunnlag av ei spørjeundersøking til sine medlemmer laga ein rapport som vart 
lagt fram som RSsak 8/21 for RMNF i møte 24.03.21. Vi ber om at denne vert teken med i 
vidare vurdering og arbeid. Og at fylkeskommunen som tenesteytar har ei eiga sak på 
korleis dei har klart å ivareta tenestene til menneske med nedsett funksjonsevne gjennom 
pandemien, og kva målretta tiltak for oppfølging som vil gjelde inn mot desse 
innbyggarane. 
 
Vedlegg: FFO sin rapport 

 
Avrøysting 
Brosvik sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Uttale frå rådet for menneske med nedsett funksjonsevne 
RMNF vil peike på at utfordringane til grupper med nedsett funksjonsevne kanskje ikkje kjem godt 
nok fram i FHI si undersøking, og dermed ikkje i saka eller foreslåtte tiltak. 
 
FFO har på grunnlag av ei spørjeundersøking til sine medlemmer laga ein rapport som vart lagt 
fram som RS-sak 8/21 for RMNF i møte 24.03.21. Vi ber om at denne vert teken med i vidare 
vurdering og arbeid. Og at fylkeskommunen som tenesteytar har ei eiga sak på korleis dei har klart 
å ivareta tenestene til menneske med nedsett funksjonsevne gjennom pandemien, og kva målretta 
tiltak for oppfølging som vil gjelde inn mot desse innbyggarane. 
 
Vedlegg: FFO sin rapport 
 


